
Ter kennisname
Van: Danny van Kooi, voorzitter Vereniging tot Behoud van Anna’s Hoeve e.o.

Geachte wethouder en raadsleden,

De Vereniging tot Behoud van Anna’s Hoeve e.o. (VBAH) bestond in april van dit jaar 35 jaar. De 
vereniging houdt zich bezig met het in standhouden van het gebied voor rustige recreatie. Door alle 
ontwikkelingen rond de HOV en de verlegde weg over Anna’s Hoeve is er door de vereniging 
nauwlettend toegezien op de vergunningsaanvragen die verband houden met de uit te voeren 
werkzaamheden en de daaraan verbonden noodzakelijke bomenkap.

Voorafgaand aan het Provinciaal Inpassing Plan zijn er gesprekken tussen de provincie en de VBAH 
gevoerd over de plannen die gevolgen hebben voor dit gebied. Nadat het natuuronderzoek van 
bureau Tauw een feit was is de provincie gestart met het aanvragen van diverse vergunningen om 
bomen te kappen en de wegen aan te leggen. Op basis van het onderzoek van Tauw werd begin 2017 
een vergunning aan de provincie afgegeven waarbij de VBAH vaststelde dat het hier om een ‘kort 
door de bocht’ vergunning ging.
Het natuuronderzoek was namelijk zo opgesteld dat er voor geen een diersoort een ontheffing nodig 
zou zijn! Dat zou natuurlijk een kortere procedure voor de provincie opleveren….

De Vereniging tot Behoud van Anna’s Hoeve heeft bij de RVO, tegen deze verleende vergunning, in 
2017 en 2018 bezwaar gemaakt. Naar aanleiding van onze bezwaren kwam de provincie tot de 
conclusie dat nieuw natuuronderzoek noodzakelijk was. Dit aanvullend natuuronderzoek is in 2018 
door bureau Movares uitgevoerd. Movares stelde vast dat voor negen (!) diersoorten een ontheffing 
nodig is. Diersoorten die de VBAH eerder in haar bezwaren had benoemd.

Omdat wij als vereniging met enige regelmaat de indruk krijgen dat de provincie niet met ons rond 
de tafel wil zitten om met elkaar in gesprek te gaan werd besloten om bezwaar in te dienen bij de 
Hoor- en adviescommissie in Haarlem. Op 13 juni 2019 was er een hoorzitting waarbij ook deze 
commissie de provincie adviseerde met ons in gesprek te gaan. Temeer omdat er door ons, op 5 juni 
2019, een nieuw bezwaar ingediend was.

Het duurde enige tijd alvorens er door de provincie besloten werd niet op het verzoek van de Hoor- 
en adviescommissie in te gaan. Omdat wij bij een eerder bezwaar, het dichtgooien van de 
Kamsalamanderpoel, het gelijk niet aan onze zijde kregen en er toen ook nog gezegd werd “dan 
hadden jullie maar een voorlopige voorziening aan moeten aanvragen”, hebben wij op 28 juni 
besloten een voorlopige voorziening aan te vragen bij de rechtbank in Haarlem. Deze aanvraag is 
uiteindelijk op 10 september behandeld door de rechtbank in Alkmaar. De rechter heeft die dag 
duidelijk aangegeven dat de provincie, met ons als belanghebbende, in gesprek moet gaan. De 
provincie ging hiermee akkoord, dankzij de druk van de rechter. Een gespreksdatum is helaas nog 
niet bekend.

Los van al deze acties hebben wij het GNR, de gemeente Hilversum en de gemeente Laren de 
voorliggende brief gestuurd waarin wij onze zorgen, met betrekking tot de komende werkzaamheden 
en de aantasting van de natuur uiten. Wij willen dat de in dit gebied aanwezige beschermde 
diersoorten serieus genomen worden en daar ook naar te handelen. Als voorbeeld neem ik even de 
boommarter die volgens het natuuronderzoek van bureau Tauw slechts als ‘zwervend exemplaar’ 



voor zou komen. Door eigen onderzoek van de heer Harder is gebleken dat het hier gaat om meer 
dan een enkel zwervend exemplaar. Er is zelfs voortplanting van boommarters vastgesteld.

Wij hopen dan ook dat de gemeente Hilversum, maar ook de gemeente Laren en het GNR, zich bij de 
provincie hard gaan maken voor een zorgvuldige inrichting en natuurbeheer van Anna’s Hoeve en 
Monnikenberg. Ook nazorg is vereist. Het gaat hier dan om het opstellen van een monitoringsplan 
voor meerdere jaren, nadat de HOV werkzaamheden voltooid zijn.

Dank voor uw aandacht


